
 
 

Referat af instruktørmøde fredag 18. august 2023 

 

1. Velkomst 
Ole bød velkommen til de 20 fremmødte instruktører, som kort præsenterede sig. 
 

2. Nyt fra Bestyrelsen 
- Anker tilbyder kursus i brug af Conventus. 

- Bøn fra Else om at instruktører/holdledere venter med at udsende 

starttidspunktet på deres hold til hun har opdateret medlemslisterne, hvilket sker 

så snart hun er hjemme midt i næste uge 

- 2. september er kulturdag, hvor vi er repræsenteret med linedance på Torvet 

- Per Groth holder førstehjælps/hjertestarterkursus 29. september på vores kontor 

i Hørsholmhallen. Der kommer en mail ud med tilbuddet til alle instruktører og 

bestyrelsen så alle får mulighed for oplyse om de vil på opdateringskurset eller 

det udvidede med 1. hjælp/hjertestarter kursus. 

- Vores 20 års jubilar-Viggo blev hædret med tre flasker. 

- Hørsholmhallen er lukket 7.-8.-9. november 

- Den interne turneringsplan styres af Børge, som gerne vil have besked fra 

holdene via Lone og Marianne 

- Tennis håber på at få helårstider fra næste sæson 

- Web-siden undersøges om den kan lægges over på Conventus 

3. Instruktørrunde 
- Petanque: godt socialt samvær 
- Softtennis: Kører med lidt overtegning, men kan anbefales da der ofte er afbud 
- Gymnastik: Mangelfuld rengøring i Hørsholmhallen og et problem med træk og 

kulde. Problem med hoveddøren bag skøjtehallen, der ikke smækker ordentligt. 

Anker tager det op på næste møde i Idrætsrådet. 

- Udendørs yoga: håber fortsat at få lov til at bruge området ved Kokkedal Slot 

- Svømning/vandgymnastik: Der er problemer med vanddybden. Forhåbentlig 

renoveres Svømmehallen næste år. Instruktørkursus i vandgymnastik ønskes. 

Kirsten og Instruktøren holder øje med om der findes muligheder. 



 
- Vandrehold: Mandage 

- Billard: Mandag formiddag. Har plads til flere medlemmer 

- Volleyball: Nye medlemmer ønskes 

- Cykling: Desværre kan man ikke længere få et helt hold cykler med toget 

- Badminton: Den automatiske dørlukning sker for tidligt. Anker undersøger 

sagen. 

- Bordtennis: 50 medlemmer. 6 på venteliste. Deltager i +60- turnering 

- Softtennis: Kører fint. Medlemsopdatering 

4. Eventuelt:  
- Forslag om navneskilte til instruktører 

 

 
 

 

 


